

Title (en)

USE OF A LIPID FOR PRODUCTION OF A PHARMACEUTICAL ENTERAL PREPARATION FOR TREATMENT OF LIPID MALABSORPTION.

Title (de)

VERWENDUNG EINES LIPIDS ZUR HERSTELLUNG EINES ENTERALEN PHARMAZEUTISCHEN PRÄPARATES ZUR BEHANDLUNG VON LIPID-MALABSORPTION.

Title (fr)

UTILISATION D'UN LIPIDE POUR L'ELABORATION D'UNE PREPARATION PHARMACEUTIQUE ENTERALE DESTINEE AU TRAITEMENT DE LA MALABSORPTION DES LIPIDES.

Publication

**EP 0583337 A1 19940223 (EN)**

Application

**EP 92910106 A 19920508**

Priority

EP 91610043 A 19910508

Abstract (en)

[origin: WO9219237A1] The lipid is of the type (I) and/or (II) where L is a long chain acyl radical, M is a medium chain acyl radical, and S is a short chain acid radical. This lipid can successfully be used for production of a pharmaceutical preparation for treatment of pancreatic insufficiency, primary biliary cirrhosis or cystic fibrosis.

Abstract (fr)

Le lipide a la/les formules (I) et/ou (II) où L est un radical acyle à chaîne longue, M est un radical acyle à chaîne moyenne et S est un radical acide à chaîne courte. Ce lipide peut être employé avec succès pour l'élaboration d'une préparation pharmaceutique destinée au traitement de l'insuffisance pancréatique, de la cirrhose biliaire primaire ou de la fibrose cystique.

IPC 1-7

**A61K 31/23**

IPC 8 full level

**A61K 31/23** (2006.01); **A61P 1/00** (2006.01); **A61P 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 31/23** (2013.01); **A61P 1/00** (2017.12); **A61P 1/16** (2017.12)

Citation (search report)

See references of WO 9219237A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

**WO 9219237 A1 19921112**; EP 0583337 A1 19940223; JP H06507161 A 19940811

DOCDB simple family (application)

**DK 9200150 W 19920508**; EP 92910106 A 19920508; JP 50915592 A 19920508